
   

Verksamhetsberättelse för året 2024 

  Hovetorps Båtklubb   
 
   
 

Under året har det varit 6 styrelsemöten varav 1 konstituerande möte. Vi har 

också haft ett och annat möte via Google Meet. 2 klubbmöten, årsmöte i april 

månad och ett höstmöte i november. Arbetet i styrelsen under det gånga året har 

berört sedvanliga frågor inom klubben.  

 

Även under våren 2024 reparerade vi bryggorna och fick nytt virke. Stort tack 

till alla som ställde upp i det renoveringsarbetet. Det arbetet utfördes på ett par 

helger och det var många hjälpsamma händer.   

 

Under maj månad var det städdag med blandade uppgifter. Bra uppslutning från 

medlemmarna.     

 

På hemsidan har vi som vanligt, kontinuerligt, lagt ut information till er 

medlemmar. Ett arbete som vi fortsätter med. Många förfrågningar om nya 

medlemskap och önskemål om båtplatser är som vanligt förekommande, så även    

under det gångna året 2024. 
 

På både årsmöte och höstmöte tog vi som vanligt upp frågan om medlemmars 

vilja att engagera sig i klubbens olika aktiviteter. Jag tycker nog att vi har 

lyckats och är en bra bit på väg i vår strävan att bli en aktiv klubb. Men bara för 

det får vi inte nöja oss med det. Vi måste fortsätta att vilja. 

 

Under året har elkostnaden varit en stor fråga. På höstmötet kom vi fram till en 

kostnad för båtägaren om man vill använda el in i båten. Vi gjorde också en 

uppskattning om hur mycket el Kinda kanal ska betala. Vi skickade en faktura 

och fick betalt.  

Avfalshanteringsplan skickades in till miljökontoret och efter det fick vi besök 

dem. Vi har i början av året 25 fått besked att vår plan är godkänd. 

Personnummerregistrering är nu också helt klart. 

 

 

  

    
 

 

 



 

Kommande planeringsarbeten inför 2025  

 

 

Årsmöte med olika val. Ni behöver nya människor till olika positioner i Er 

styrelse. Hur kan du hjälpa din förening med dessa uppgifter? 
  

Tanken är att fortsätta med bryggrenovering på verkstadssidan bortre delen. 

förfrågan om intresse har gått ut och vi har många som vill hjälpa till. 

 

Vårstädning torsdag 15 maj   

 

Sjösättning  uppmärkning av trailers.  

Lyftkran meddelas senare på hemsidan 

 

Höstmöte 

 

Miljöarbete kommer att utvecklas i och med att båtklubbar nu är tvungna att 

lämna in en avfallshandlingsplan till kommunen. Vi har fått vår 

avfallshanteringsplan godkänd och det varar i 5 år.  

Vi måste också börja titta på vilka färger vi har på våra båtbottnar. Är din färg 

tillåten i våra vatten? Vi i styrelsen arbetar med information om detta. 

 

Utbildning är viktigt. Vad vill våra medlemmar? Tyvärr blev det som var tänkt 

inte av. Är det fortfarande intressant med en HLR/Brandutbildning?  

Önskvärt är att våra medlemmar också kan komma med förslag om andra saker 

som vi har nyttan av. 

 

 I År 2025 fyller Hovetorps Båtklubb 50 år. Vi har en del tankar på hur vi ska 

fira det. Planering för en stor hamnfest har startat, men det är inget som styrelsen 

själva vill eller kan klara av. Vi behöver människor som kan tänkas ingå i någon 

typ av kommitté och driva det framåt. Olika forum, ta fram förslag till aktiviteter 

och hjälpa till med detta. 

  

Klubben har idag 140 medlemmar. 
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